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Hei. Kan de registrere denne på sak 22/2044? Mvh Svein Arne
 

Fra: Tore Kårbø <tore.karboe@outlook.com> 
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Hei
 
Viser til deres brev av 3/11. Etter våre samtaler og befaringer i sommer forstod jeg som nevnt at 
ekstra-kostnader ifbm. "kipping" (omlasting av tømmer på Vikebø), blir for store. Grunna 
standarden på Fylkesvegen mellom Kårbø og  Vikebø er så dårlig, er skogen "verdiløs" pr. i dag. 
Har fått et par tilbud som ville gitt meg kr. 200 000 i overskudd ! Kipping stjeler store deler av  
overskuddet.
 
Vi avslutta vel også sommerens møter med avtale om å snakkes etter somaren, for å skrive brev 
til Fylkeskommunen om saken. Derfor er det fint at Dere skriver:-)
 
Slik jeg ser det så må "infrastrukturen" på plass før det er lønnsomt å ta ut skogen på 
Kårbø/Norde Holsnøy. Det gjelder både fylkesvegen og, for mitt/vårt vedkommende, 
skogsvegen. Hvis ein kan kjøre tømmerbil med henger til Kårbø så vil det endre situasjonen.
 
Det spørs derfor kor aktuelt det er å la søknaden  gå videre. Hvis vi skal søke tilskudd neste år så 
vil eg få nevne et par ting.
 
1: Når det gjelder %-satsen landbruk/skogbruk så må vi kunne si at formålet primært er å ta ut 
skogen, altså 100 % skogs-formål. 
2: når det gjelder flerbruk så er det jo som kjent flere naboer som ønsker/trenger å nytte vegen 
for å ta ut sin skog. Vi er enig om kostnads-fordeling og bruksrettar, slik at en skriftlig avtale vil 
bli skrevet på forhånd.
 
Håper derfor at vi i samarbeid med Fylkeskommunen kan gjøre skogen lønnsom for alle. 
Kommunen vil jo også få tilbake evt. tillskot i form av skatter og avgifter på skogen?  🙂
 
Mvh Tore Kårbø
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